
L’agenda
L’a p a rta t “A g e n d a  M u n ic ip a l” in fo rm a rà  tr im e s tra lm e n t d e  les p rin c ip a ls  a c tu a c io n s  re a litza d e s  pel C o n s is to ri M u n ic ipa l en 

to ts  e ls  seu s  àm b its . E n tene m  q ue  el re ta rd  q ue  ha  s u p o s a t l’e d lc ió  d ’a q u e s t p rim e r n úm e ro  ha o m p le rt l’A g e n d a  m és de l q ue  
se su p o sa  que  se rà  h ab itua l en  p ro p e re s  ed ic ion s .

S om  c o n sc ie n ts  q u e  un a p a rta t d ’a q u e s te s  ca ra c te rís tiq u e s  p o t fe r s u p o s a r un e xcé s  d ’a u to c o m p la e n ç a  p e r p a rt d e l g ove rn  
m u n ic ipa l, p e rò  to te s  i c a d a  u n a  de  les  in fo rm a c io n s  q u e  hi f ig u re n  no d e ixe n  de  s e r a c tu a c io n s  n e c e ssà rie s  pel n o rm a l fu n c io 
n am e n t de l n os tre  pob le.

L A  P R I O R I T A T :  E L  P L A  G E N E R A L  

D ’ U R B A N I S M E

L  última revisió del Pla General d’Urbanisme de Camprodon data 
de l’any 1983, amb un plaç previst de vuit anys de durada, i que con
templava tres grans nuclis d’expansió que ja estan desenvolupats: 
La Campa, Can Moner i Can Pascal. Això vol dir que, des de fa cinc

anys no hi ha cap pre
visió de futur respecte a 
com es creu que ha de 
créixer el nostre poble. 
El Pla General d’Urba
nisme és un aspecte 
molt important, atès 
que d’ell depenen mol
tes de les prioritats del 
nostre poble, a tots 
nivells.

A principis d’any 
es signà un conveni 
amb la Diputació de 

Girona, la qual subvenciona part de la cartografia digital. Ja en 
el terreny de la planificació pròpiament dita, s’ha encarregat un 
estudi socio-econòmic al sr. Antoni Soy, economista i catedràtic 
molt vinculat al Ripollès.

P e l  que fa a les previsions de futur, una vegada realitzat aquest 
estudi, caldrà definir el nou Pla General com a eina que ha de 
regular la futura ordenació i creixement de Camprodon i que 
afectarà, des d’habitatges socials, a altres aspectes com aparca
ments, viabilitat, i reordenació del casc antic com a zona comer
cial, els quals són primordials per al bon funcionament socio- 
econòmic del nostre poble.

H A B I T A T G E S  S O C I A L S
I  A partir de la tardor s’obrirà un 
cens a l'Ajuntament per copsar la 
demanda i la necessitat d’habitatges 
socials al poble. En funció d’aquesta 
demanda, es promocionaran els edi
ficis, via organismes, per a cobrir 
aquesta demanda.
I  Això suposarà una novetat, ja que 
fins ara, el procés era a la inversa: 
primer es construïa i després s’adju
dicaven els habitatges, creant d’a
questa manera una gran frustració a 
causa de l’alta demanda.
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